
 

 

 

 

 

 

12 november 2020 

 

Interpellation till Teknik och klimatnämndens ordförande, Tommy 

Lundkvist, 

från Roslagens Oberoende Parti    

 

Angående önskvärda åtgärder i Hallstaviks centrum. 

 

Ett stort tack för ett bra centrumtorg i Hallstavik! 

 

Tyvärr finns det några saker som inte har varit bra under många år.  

 

 Det rör sig dels om trottoaren och dess kanter mot vägen nedanför 

Folkets Hus, och i hörnet mot Uppsalavägen. Dessa kanter är alldeles för 

vassa och enligt den invånare som rapporterat in detta, gynnar de 

endast bilfirmor som får ta emot reparationer av såväl fälgar som däck. 

Inte direkt medborgarvänligt. 

 Den andra biten är den underliga lösning invid Coops lastkaj, där det 

lagts en trottoarkant och mittemot denna, på andra sidan gatan, åter 

en vass kant som gör det väldigt svårt att mötas. 

 

 

ROOP ställer därför frågan till Dig och din nämnd/förvaltning om det går att 

ge dem uppdraget att justera dessa trottoarer och kanter så att de ökar såväl 

tillgänglighet som smidighet utan att förorsaka skador på någon involverad 

part? 

 

 

Yvonne Svensson  

Gruppledare ROOP 


